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Z A P I S N I K 
 
sa 21. sjednice Općinskog vijeća općine Mrkopalj, održane u vijećnici Općine, dana 10. lipnja 
2011. godine, u 19,00 sati. 
 
Nazočni: Mario Blašković, predsjednik, Ivan Jakovac, Lidija Miloš, Mladen Matijašić, 
Marijan Forenbaher, Marijan Petrović, Ferdinand Tadejević 
 
Odsutni: Đurđa Grgurić, Tomislav Cuculić 
 
Ostali nazočni: Ivica Padavić, načelnik Općine 
                         Boro Tomić, dipl.ing. direktor „Komunalca“ d.o.o. Delnice 
 
Predsjedniik Vijeća, Mario Blašković, pozdravio je sve prisutne, zahvalio se na odazivu 
vijećnicima kao i gosp. Tomiću, te predložio  

 
DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice Vijeća 
2. Prezentacija Programa izgadnje vodovoda „Poljička Kosa“ i 

izgradnja kanalizacijskog sustava 
3. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 
 
T O Č K A 1. – Usvajanje zapisnika s prošle sjednice Vijeća 
Primjedbi na zapisnik s prošle sjednice nije bilo, zapisnik je prihvaćen sa sedam glasova ZA i 
jednim glasom SUZDRŽANIM. 
 
T O Č K A 2. – Prezentacija Programa izgradnje vodovoda „Poljička Kosa“ i izgradnje 
                          kanalizacijskog sustava 
Program izgradnje vodovoda „Poljička Kosa“ i izgradnje kanalizacijskog sustava, prezentirao 
je Boro Tomić direktor KD „Komunalac“ d.o.o. Delnice. Idejni projekt za izgradnju 
vodovoda izrađen je još 2005. godine, nakon toga dobivena je lokacijska dozvola  kao 
podloga za glavni projekt, koji je završen u drugoj polovici 2007. godine, a 2009. godine 
dobivena je građevinska dozvola. 



Koncem 2008. godine izvršen je prijenos prava građenja vodovoda na općinu Mrkopalj iz 
razloga što je Općina kao jedinica lokalne samouprave mogla ostvariti pravo na poticajna 
bespovratna sredstva Ministarstva regionalnog razvoja, financiranjem kroz Program 
integralnog razvoja lokalne zajednice – EIB II- fonda namijenjenog za sufinanciranje 
izgradnje komunalne infrastrukture. Ministarstvo je nakon provedenog natječaja za radove 
izgradnje vodovoda prihvatilo ponudu od 650.000,00 kn, od toga 60% troškova financirati će 
Ministarstvo, a 40% Općina. 
 
 
Načelnik se uključio u prezentaciju i pojasnio da su troškovi izgradnje vrlo veliki, ukoliko se 
pristane na model kao u Sungeru, a to znači da se prilikom kopanja kanala vrši istovremeno i 
postavljanje cijevi za vodu i cijevi za sustav javne odvodnje, odnosno kanalizaciju, troškovi bi 
iznosili cca 1.300.000,00 kn. Za Općinu Mrkopalj to su ogromna sredstva, međutim ukoliko 
se iz radova isključi postavljanje priključaka za vodu kojih ima sve skupa preko 30, troškovi 
bi iznosili nešto manje, cca 1.000.000,00 kn. 
 
Ministarstvo se očitovalo, da ne može sudjelovati u sufinanciranju troškova postavljanja cijevi 
za kanalizaciju, niti u troškovima izgradnje trafo-stanice i kabelskog priključka, što znači da 
te radove i troškove mora isfinancirati Općina. 
 
Uslijedila je rasprava vijećnika u kojoj su sudjelovali svi vijećnici ravnopravno, nakon čega je 
zaključeno, da općina Mrkopalj prihvati model izgradnje  vodovoda  i istovremeno 
postavljanje cijevi za kanalizaciju, a priključci na vodovodnu mrežu rješavati će se naknadno, 
kada se postigne suglasnost s vlasnicima stambenih i vikend objekata. 
 
 
Sjednica Vijeća završena je u 20,35 sati. 
 
 
     
Zapisničar:          Predsjednik 
   Ž.K.                                        Mario Blašković 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 


